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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 2201/26.01.2024 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința extraordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 26 ianuarie 2024 
 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș                     
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 33 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în funcție. 
Lipsește domnul Andea Petru, Țecu Alexandra-Viviana și  Olajos Jani-Raul.               . 

Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației electronice 
Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al ședinței. 
De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 46/25.01.2024 și ordinea de zi a ședinței a fost 
adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media și prin 
postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Ordinea de zi este următoarea:  
1. Proiect de hotărâre nr. 28/25.01.2024 privind aprobarea depunerii de către Județul Timiș a 
unei cereri de finanțare pentru proiectul „Cross-Border Cultural Amphitheatre” („Amfiteatrul 
cultural transfrontalier”, ID Proiect: ROHU00514; Acronim Proiect: CBCA). 

      Inițiator : Președintele Consiliului Județean Timiș 
2. Întrebări, interpelări, informări. 

 
Dacă sunt discuții cu privire la proiectul ordinii de zi a ședinței?  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte de ședință, cu permisiunea dumneavoastră, aș dori să intervin.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Da, domnule Bădina, aveți cuvântul.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule secretar, urmăresc pe tabletă și observ că este prezent și domnul președinte Alin-

Adrian Nica. Nu domnia sa conduce ședința? 
 
Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar general al județului Timiș 
Nu am văzut dacă a intrat on line domnul președinte. Nu am sesizat.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dacă vă uitați pe tabletă se vede, participanți sunt: Alexandru Caplat, Alexandru Proteasa, 

Alexandru Iovescu, Alin-Adrian Nica.  
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Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar general al județului Timiș 
Domnul Bădina, nu știu ce să vă spun. La noi în sediu, pentru data de astăzi, domnul 

președinte este înlocuit de domnul Proteasa pentru semnături. Nu pot să vă răspund la întrebări la   
care nu am un răspuns.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Bună dimineața dragi colegi,  
Sunt prezent dar am preferat să conducă ședința unul dintre vicepreședinții care sunt acolo 

în consiliu. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Am înțeles. Deci, este o preferință. Lucrurile s-au clarificat. Cred că era un răspuns de bun 

simț. Când noi intervenim spuneți că suntem demagogi. Dumneavoastră văd că aveți o dublă 
prezență, da, nu, am o preferință. Este o hotărâre de consiliu județean unde participă foarte frumos 
31 de consilieri județeni. Dacă vreau eu particip dacă nu, nu. Este o preferință.  

Asta este responsabilitatea și respectul pentru  noi.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș                     

 Dragi colegi, dacă nu mai sunt alte intervenții, haideți să trecem la votarea ordinii de zi.  
 Procedură de vot pentru ordinea de zi, vă rog. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  cu  un vot  “pentru” din partea domnului 
președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni 
Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Șendroiu Vlad-
Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor,  Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat domnul consilier județean Sorincău Ioan. 
 

Doamna consilier județean Aura-Codruța Danielescu 
 Domnule vicepreședinte, vă rog să transmiteți colegilor de la IT să ne lase puțin mai mult 
procedura de vot on line. Măcar câteva secunde în plus pentru că nici nu ajungem să votăm că 
dispare imediat. Nici nu ajungem să facem procedura de vot până președintele sau 
vicepreședintele numără voturile. 
 Deci, rugămintea mea este să transmiteți informaticienilor să ne lase procedura de vot 
câteva secunde în plus.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș     

 Echipa tehnică vă rog să lăsați procedura de vot puțin mai mult.  
 În continuare, trecem la dezbaterea proiectului înscris la punctul 1 pe ordinea de zi.  
 

 
Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre nr. 28/25.01.2024 privind aprobarea depunerii de 

către Județul Timiș a unei cereri de finanțare pentru proiectul „Cross-Border Cultural 
Amphitheatre” („Amfiteatrul cultural transfrontalier”, ID Proiect: ROHU00514; Acronim 
Proiect: CBCA). 

       



 
 

3 
 

Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate.  
Dacă sunt intervenții la acest proiect? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule vicepreședinte, vă rog să-mi permiteți să iau cuvântul pentru că doresc să spun că 

eu întotdeauna o să salut și o să aprob proiecte care au ca obiect domeniul cultural pentru că este 
șansa noastră de a face lucrurile mult mai bine dacă în domeniul acesta vom activa.  

Și am câteva argumente: eu îl văd un ecou al  titlului care a fost recent în Timișoara – 
Capitală europeană a culturii. Deci, noi vom continua activități care țin de domeniul cultural și cred 
că la fel de important, și cu aceasta o să fiu întotdeauna de acord, așa cum am spus și mai înainte, 
este faptul că e un proiect transfrontalier. Este foarte importantă cooperarea asta. Este cu Ungaria 
care, și ea prin orașul Veszprém a avut titlu de capitală europeană a culturii în anul  2023.  

Deci, capitală europeană a culturii vom fi ani de acum încolo, chiar dacă titlul formal nu mai 
este la noi. Și de aceea eu îi felicit pe cei care lucrează la acest proiect și am speranța că va fi dus 
la îndeplinire și nu vor mai fi poticneli date de ordonanțe de guvern care să ne interzică să facem 
lucrurile la timp cum ne-am dori. Vă mulțumesc frumos.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Apreciez intervenția domnului Mihăieș, dar poticnelile nu au fost de la ordonanțele de 

guvern ci au fost de la inactivitatea din consiliu și nici la ora aceasta lucrurile nu sunt clare. Avizul 
de la silvic nu există pentru că zona în care se află Muzeul Satului este pădure. În plus, respectivul 
lac, baltă nu există în CF. Din august și până acum se putea face măcar treaba aceasta.  

În rest, intențiile sunt foarte bune, numai faptele le trag înapoi.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș    
Mulțumesc domnule Sorincău.  Dacă mai sunt alte intervenții?  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte de ședință, dacă domnul Sorincău a solicitat niște clarificări nu se 

primește răspuns?. Există în cartea funciară acel spațiu baltă? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș    
Domnule Bădina, clarificările au fost date și în comisii dar le mai dăm încă odată.  
  
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Lăsați ce am discutat în comisii. Discutăm acum despre proiectul de  hotărâre în plenul 

consiliului județean, iar dacă întrebarea s-a pus în comisie, cu atât mai mult în plenul consiliului 
județean trebuie să primească acest răspuns.  

Subliniez  și eu, și rog să scuze domnul Sorincău. Există în CF înscris acest luciu de apă? 
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul managementul proiectelor și strategii 
Da, există.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Avem prezent inițiatorul acestui proiect de hotărâre. Avem personalul de specialitate. 

Dumneavoastră care ați susținut acest caracter de urgență al proiectului.  
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Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul managementul proiectelor și strategii 
 Există luciu de apă în CF ca și apă stătătoare. Nu există geometria bălții respective în CF. 

De obicei nici nu se trec pentru că nivelul apei mai crește sau mai  scade. 
Dar, o să facem și geometria conform conturului de la taluz ca să apară și geometria în CF. 

Problema asta era: de geometrie în CF și nu de inexistența apei stătătoare.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Și avizul de la Direcția Silvică? 
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul managementul proiectelor și strategii 
Nu există încă toate avizele obținute, iar  de la Direcția Silvică nici nu cred că este solicitat 

prin urbanism. Nu știu dacă s-a solicitat sau nu.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Dar spațiul respectiv este spațiu silvic și trebuie cerut avizul de la Direcția Silvică.  Nu știu ce 

va cerut în certificatul de urbanism dar în mod cert va trebui obținut de acolo.  
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul managementul proiectelor și strategii 
O să fie obținute toate avizele și o să fie supus din nou atenției dumneavoastră la 

următoarea etapă.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Cred că supuneți neatenției noastre și nu atenției noastre. De fapt, nici nu contează. Domnul 

președinte ne-a spus că are masă de vot și de voturile PSD și USR nu este nevoie.  
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul managementul proiectelor și strategii 
Acum doar se depune o cerere de finanțare pentru un SF elaborat. Până la DTAC se vor 

obține toate avizele solicitate prin certificatul de urbanism. Se vor efectua toate studiile necesare. 
Nu văd nicio problemă, astfel încât, până vom semna contractul de finanțare să nu avem toate 
avizele obținute și să ajungem la stadiu de a putea da  în lucru proiectarea cu DTAC, proiect 
tehnic, detalii de execuție și lucrări.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Da, dar și Hotărârea de Guvern 907 nu spune că SF ar trebui aprobat în consiliu? Nu ar 

trebui să vedem și SF? 
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul managementul proiectelor și strategii 
O să fie aprobat în ședința ordinară din această lună.  În acest moment, finanțatorul nu ne 

solicită aprobarea SF și să avem o hotărâre de consiliu județean.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Da, dar noi suntem în situația că facem botezul și încă nu s-a născut copilul.  
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef  Serviciul managementul proiectelor și strategii S-a 

născut și copilul doar că nu am mai pregătit încă un proiect de hotărâre pentru astăzi . Abia ieri am 
avut avizul CTE și am zis că dacă tot este încărcat pe tablete acest proiect de hotărâre să nu mai 
încărcăm unul de dimineață. Oricum nici nu aveați suficient  timp să vă uitați peste o documentație 
de gen SF 
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș                     
Mai mult urgența era pentru depunerea proiectului.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Bun, dar ca să depui un proiect trebuie să știm ce e în proiect. Ca să știm ce e în proiect ar 

trebui să vedem SF. Măcar așa de politețe dacă ni-l puneați pe tablete.  
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul managementul proiectelor și strategii 
Îl transmit astăzi domnului secretar să vi-l pună pe tablete și să-l vedeți.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Ședința ordinară a avut loc luna aceasta. Poate luna viitoare.  
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul managementul proiectelor și strategii  
Luna viitoare. Eram deja în februarie.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Vedeți că o să fie frig în februarie.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș                     
Dacă mai sunt alte intervenții la acest proiect? Dacă nu, spun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-
Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor,  Timiș Laurențiu-Grigore și o abținere din partea domnului consilier 
Sorincău Ioan,. 

Nu a votat domnul consilier județean Dobra Călin-Ionel.  
 
 
Punctul nr. 2 – Întrebări, interpelări, informări strict la ordinea de zi.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș                     
Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic Informarea privind 

situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și incompatibilități în care se pot afla 
consilierii județeni. 

Dacă sunt și alte intervenții la acest punct?  
 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Domnule președinte de ședință, în primul rând aș vrea să salut toți colegii, iar în al doilea 

rând, să știți că este primul proiect pe fonduri europene pe care nu l-am votat. Am încercat să 
intervin dar nu a funcționat tehnologia aceasta.  
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Noi astăzi depunem cererea de finanțare. La cererea de finanțare este obligatoriu SF pentru 
că sunt valorile date din SF pentru proiectul acesta. Noi nu am aprobat studiu de fezabilitate și 
poate că îl aprobăm cine știe când și în ce ședință.  

Eu vă adresez o singură întrebare: dacă în cazul în care nu aprobăm studiu de fezabilitate 
dar cererea de finanțare este depusă deja, nu ne-am grăbit puțin? 

Chiar nu puteau să facă un efort colegii noștri din aparatul de specialitate să pună proiectul 
de hotărâre și cu aprobarea SF-ului și în acest fel discuția era închisă.  

Cred că nu am procedat corect în acest demers și de aceea nici nu am votat proiectul.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Când va fi SF-ul o să ne spună clar : păi dar ați votat să depunem cererea de finanțare deci  

automat trebuie să votați și SF orice prostie ar fi în el. Dar ne-am obișnuit cu stilul asta.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș                     
Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Să luați în calcul că aveați responsabilitatea înaintării proiectului privind SF ceea ce noi nu l-

am aprobat astăzi. Doar atât vă rog, să țineți cont de acest aspect.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Dacă îmi permiteți  o să vă rog să vă uitați și în regulamentul de organizare și funcționare ce 

scrie la conducerea ședințelor, cine conduce ședința și cine înlocuiește și în ce condiții înlocuiește.  
Avem acolo o ordine, domnul președinte, domnul vicepreședinte Proteasa și domnul 

vicepreședinte Moș. Adică este prezent și domnul președinte și domnul vicepreședinte dar 
conduce ședința a treia opțiune. Cred că până la urmă ședința s-ar putea să fie nestatutară.   

 
 Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș                     
 Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
 Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar general al județului Timiș 
 Profit de ocazie și vă reamintesc că trebuie să depuneți, până la 31 ianuarie 2024, 
rapoartele anuale de activitate. Acestea se depun la consiliul județean și vor fi postate pe tabletele 
consilierilor județeni.  
 
 Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
 Și pe site nu doar pe tablete.  
 
 Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș                     

Bun, dacă nu mai sunt alte intervenții, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise 
lucrările ședinței extraordinare a Consiliului Județean Timiș. 

Vă mulțumesc pentru participare. 
 

         VICEPREŞEDINTELE                                              SECRETARUL GENERAL                                           
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                      AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
          Cristian-Alin MOȘ                                                   Ioan-Dănuț ARDELEAN 

                                                                                                                  
  
            Întocmit                                                                                                                       

INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   
                                                                                                                                                                                                            Aurelia CAUC 


